

Bestyrelsesmøde 03 Skovspejderne

Dato: Mandag 2021-12-06 kl. 20:00

Mødested: Engelstoft 108, Elev

Tilstede: Lene Duez (Gruppeleder) [LD], Søren Nyland Aakjær [SA], Jacob Østergaard Nielsen [JN], Jonas Fristrup Andreasen (Kasserer) [JA], Ole Lomholt (Formand) [OL]

1: Valg af mødeleder

OL

2: Valg af referent

OL

3: Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt - Referater kommer på hjemmesiden, når den er klar.

4: Godkendelse af dagsorden

Dagsorden:

- 1: Valg af mødeleder
- 2: Valg af referent
- 3: Godkendelse af referat fra sidste møde.
- 4: Godkendelse af dagsorden.
- 5: Status på oprettelse og opgaver hermed.
- 6: Økonomi [JA]
- 7: Medlemsdatabase og Facebook [SA]
- 8: Input fra gruppeleder [LD]
- 9: Status hytte
10. Evt.

Godkendt.

5: Status på oprettelse og opgaver hermed

- Status Quo fra sidste møde.
- Afventer oprettelse i banken.
- Foreningen får pt. officiel adresse på formandens adresse. Der laves en alternativ adresse på hjemmesiden.
- Medlemsservice:
 - Vi er oprettet hos DDS
 - Bestyrelsen og ledere er oprettet.
 - Børneattester afventer for en stor del godkendelse enten på kontor eller Politi. Vi afventer.
 - På ledermøde, skal lederne gennemgås, og det skal sikres, at vi har alle.
 - Den sidste indmeldelsesdel af hjemmesiden afventer at vi bliver oprettet i banken.

6: Økonomi (JA)

- JA har adgang til SelvExpenca på DDS. Omkostninger på forening skal nu til JA eller Mai-Britt.

7: Medlemsdatabase og Facebook.

SA:

- Skovspejderne.dk er købt og aktiveret.
- Medlemsservice er ikke egnet til kommunikation mellem medlemmer, ledere og bestyrelse.
- Vi køber en Office 365, som knyttes til Skovspejderne.dk, SA arbejder videre med dette.
- Det er besluttet at bestyrelsen er papirløst.
- Ang. tilmelding:
 - Vi afventer bank for at komme videre med indmelding.
 - Herefter meldes ud på SoMe omkring tilmelding.
 - Privatlivspolitik er godkendt. Denne bliver en del af tilmeldingsproceduren.
- Der mangler tekst til hjemmesiden. LD snakker med Mai-Britt og Lærke om at skrive noget om de forskellige grupper og sende til Søren.

8: Input fra Gruppeleder

- 9/12 holdes der lederaften 17-1930 på Elev Skole. Her lægges spejdermæssig plan for det næste år.
- Det skal besluttes hvor mange spejdere der må tilmeldes familiespejd, micro og mini. Dette tages op på ledermøde.
- Når der skal starte Junior op efter sommerferien, mangler der ledere.
- Container:
 - Vi skal have sikret, at containeren er opsat korrekt. OL skriver til Aarhus Kommune.
 - Vi skal bruge en ansvarlig for container. Peter Koldkær har meldt sig.
 - Vedkommende skal også stå for dialogen med idrætsforeningen.

9: Status hytte

- Vi skal have lejet Dønkok alle torsdage. Fra uge 1 til uge 13. Dog ikke uge 7. (OL taler med Mai-Britt). Vi afventer officiel booking til start januar, pga. Corona.

10: Evt.

Mødet afsluttet kl. 21:15